
   
 

   
 

BLOK 1 

 

1. Mgr. Bc. Kryštof Pažourek 

Advokátní koncipient ve společnosti ARROWS ETL Global  

  

Jsem obyčejný trojkař a hokejista, který po absolvování Biskupského gymnázia Hradec Králové 

(2018) vystudoval práva na Právnické fakultě Univerzity Palackého v Olomouci (2018–2023) a 

současně také Politologii a mezinárodní vztahy na Fakultě sociálních věd Univerzity Karlovy v 

Praze (2019–2022). Dnes pracuji jako advokátní koncipient v advokátní kanceláři, která má 

více než 40 právníků v celé ČR. Jelikož jsem školní lavice opustil relativně nedávno, mohu 

studentům, mimo přiblížení samotné profese, nabídnout i praktické tipy k dalšímu studiu na 

právnických fakultách. 

 

2. MUDr. Zuzana Vlachová  

Lékařka na Dětském a novorozeneckém oddělení Nemocnice Rychnov nad Kněžnou 

 

Po vystudování 1. Lékařské fakulty Univerzity Karlovy v Praze, oboru všeobecného lékařství, 

během kterých jsem „prošla“ téměř všechny pražské nemocnice, jsem nastoupila jako lékařka 

na dětské a novorozenecké oddělení okresní nemocnice v Rychnově nad Kněžnou, kde 

působím dodnes. V rámci předatestační přípravy jsem absolvovala stáže i na Dětské klinice 

Fakultní Nemocnice Hradec Králové. Během Covidu jsem kvůli nedostatku personálu pracovala 

i mimo svůj obor (pediatrie), a to na interním covidovém oddělení.  

Již za studií na 1.LF jsem se účastnila výuky studentů z nižších ročníků. Na svém pracovišti se 

též příležitostně věnuji výuce mediků. 

 

3. Nikola Antalová, MBA 

Průvodkyně cestovního ruchu  

 

Nikola Antalová studovala pedagogiku v Hradci Králové, kde ji prezentační a komunikační 

drilling v kombinaci se vztahem k historii a cestovnímu ruchu zavedl k dnes klíčové 

průvodcovské profesi. V současnosti je držitelkou státního osvědčení Průvodce cestovního 

ruchu a profesního titulu MBA se zaměřením na mentoring a leadership. Je rovněž čestnou 

členkou Asociace průvodců ČR. V minulosti se věnovala lektorství anglického jazyka pro 

veřejnost, delegátství v Itálii pro českou klientelu a dnes již její několikaletá praxe hlavně v 

cestovním ruchu zahrnuje i památky jako státní zámek v Opočně či hrad Kost nebo hospital v 

Kuksu, na nichž působila i jako pracovnice návštěvnického provozu. Aktuálně působí zejména 

v zámeckém resortu v Dětenicích jako průvodkyně/krčmářka, provázející zejména v anglickém 

jazyce a pro různé VIP klienty. Na své přednášce by ráda vyzdvihla nejen různorodost profese 

průvodce, z níž pramení jedinečné zkušenosti a specifické zážitky, ale i adrenalin, který tato 

leckdy drsná škola rovněž může přinést. 

 



   
 

   
 

4. Ing. Vojtěch Kouba Ph.D. 

Odborný asistent na Ústavu Technologie Vody a Prostředí, VŠCHT Praha 

  

Vědecký pracovník v oblasti environmentální chemie a technologie, v současné době vede 

výzkumnou skupinu na VŠCHT Praha. Baví mě vysoce intenzivní výzkum a vývoj inspirovaný 

mou zvědavostí a pochopením průmyslové poptávky. Mezi mé hlavní výzkumné zájmy patří 

obnova zdrojů a eliminace ohrožení veřejného zdraví spojených s koloběhem vody. Konkrétně 

vyvíjíme biotechnologie nové generace pro obnovu zdrojů z odpadu, včetně unikátních 

ladderánových lipidů, a také pracujeme na procesech pro energeticky účinné odstraňování 

dusíku z odpadních vod. Co se týče zdravotních hrozeb spojených s vodou, zajímá mě 

především eliminace virů, mikropolutantů, či rezistence vůči antibiotikům v oběhovém vodním 

hospodářství. 

 

5. rtm. Václav Derner 

voják AČR 

 

Armáda je jako bonboniéra... 

 

6. Ing. Ondřej Špulák, Ph.D.  

Lesní inženýr, vědeckovýzkumný pracovník  

 

Po absolvování Biskupského gymnázia v Hradci Králové studoval obor Lesní inženýrství na České 

zemědělské univerzitě v Praze. Do Výzkumné stanice Opočno, která je součástí Výzkumného 

ústavu lesního hospodářství a myslivosti, v. v. i., nastoupil v roce 2002 původně proto, aby splnil 

povinnost civilní služby, tedy alternativy k službě vojenské, a zároveň získal praxi v oboru. Když 

už se možnost takového spojení cílů naskytla. Působí tam však dodnes. Výzkumně, vědecky a 

snahami o odbornou radu se zabývá různými otázkami zejména z oblastí pěstování lesa, 

aplikované ekologie a fyziologie lesních dřevin. Na „Dni profesí" bude usilovat o představení 

krás a šíře oboru Lesní inženýrství, který spojuje biologické a technické disciplíny s cílem 

porozumět přírodě a moudře využívat potenciál lesního ekosystému nejen jako zdroje dřeva. 

 

7. Mgr. Martina Sovová  

Radiologická asistentka  

 

Během prvního studia jsem se věnovala oboru Ochrana obyvatelstva na UTB v Uherském 

Hradišti. Brzy jsem ale zjistila, že mě tento obor nenaplňuje a po narození dcery jsem 

vystudovala obor Radiologický asistent v kombinované formě studia na fakultě zdravotnických 

studií při ZČU v Plzni. Po dokončení bakalářského studia, v jehož průběhu se narodil syn, jsem 

nastoupila na zkrácený úvazek na kliniku zobrazovacích metod ve Fakultní nemocnici Plzeň na 

úsek konvenční radiodiagnostiky. Pár měsíců na to přišla pandemie Covid19 a tak jsem krátce 

po nástupu přešla na plný úvazek do služebního režimu. V průběhu dvou let jsem dokončila 



   
 

   
 

atestaci a rozhodla se využít posledních dvou let syna ve školce ke studiu magisterského 

programu, který jako jediný byl až v Olomouci. Každý den jsem pracovala na jiném RTG 

přístroji a stala se součástí týmů provádějících náročné ortopedické a neurochirurgické 

operace. Vedla jsem adaptační procesy nových kolegů a také studenty během jejich praxí, 

školila jsem novou peroperační zobrazovací metodu, zpracovala výzkumnou práci na toto 

téma a přednášela na mezinárodní konferenci na Slovensku. S dokončením Mgr. studia jsem 

dokončila nejvyšší možné vzdělání v oboru a následně přišla i změna zaměstnavatele. Nyní 

pracuji v Nemocnici Hořovice ve Středočeském kraji, taktéž na radiodiagnostice. Pracuji 

střídavě na CT a stacionárních či mobilních RTG přístrojích. Pro psychickou rovnováhu se ve 

volném čase věnuji cyklistice/snowboardingu, lezectví a především sportovní střelbě z pistole. 

 

8. Mgr. Jan Vokurka  

Terénní pracovník, koordinátor pro ORP Náchod 

 

V terénní službě pracuji čtvrtým rokem. Dříve jsem pracoval v Denním centru pro lidi bez 

domova a také v Probační a mediační službě.  

 

Na prezentaci se bude podílet Caroline Jane Blezzard. 

Terénní pracovnice, koordinátorka pro ORP Rychnov 

 

V terénní službě pracuje druhým rokem. Při práci si v kombinované formě dodělává Bc. 

vzdělání v oboru Sociální práce. Bez předchozích pracovních zkušeností v oboru. 

 

9. doc. PhDr. Jana Vojtíšková, Ph.D.  

Historický ústav Filozofické fakulty Univerzity Hradec Králové a Katedra pomocných věd 

historických a archivního studia Filozofické fakulty Univerzity Karlovy 

 

- jak se stát historikem či archivářem aneb Jak se může stát z profese celoživotní koníček  

- odborná specializace: raný novověk v českých zemích (16.-18. století), dějiny středověkých a 

raně novověkých měst (např. dějiny Hradce Králové, věnná města českých královen), pomocné 

vědy historické, editování středověkých a raně novověkých textů české jazykové provenience 

(např. Vladislavské zřízení zemské)  

- šéfredaktorka Archivního časopisu 

 

10. Ing. Jiří Langer  

Konzultant  

 

Pracuji na pozici konzultant ve společnosti GIST Consulting, s.r.o. Jsme specialisté na 

controlling, Business Intelligence a vývoj software na míru. "Není umění mít mnoho dat, 

umění je se v nich vyznat." 

 



   
 

   
 

11. Jan Hoder 

Head of Compliance & Legal dpt. ve společnosti AKCENTA CZ a.s.  

 

Pro skupinu AKCENTA pracuji necelých 12 let. AKCENTA CZ a.s. je česká platební instituce a 

obchodník s cennými papíry, od r. 2021 patříme do skupiny Raiffeisen Bank Internartional. 

Prošel jsem Právnickou fakultou Univerzity Karlovy (2010) a Prvním soukromým jazykovým 

gymnáziem (2003). 

 

12. Ing. arch. Jaromír Chmelík 

Hlavní architekt a jednatel společnosti architekti chmelík & partneři 

 

Má za sebou mnoho úspěšných projektů po celé České republice, v našem městě např.  

projekt rekonstrukci Bílé věže, parkovací dům Jana Gayera a další. 

 

 

 

BLOK 2 

 
13. doc. PhDr. Aleš Prázný, Ph.D. 

Docent na katedře filosofie a práva Katolické teologické fakulty Univerzity Karlovy, kde 

přednáší politickou filosofii a etiku  

 

Studoval filosofii, teologii a religionistiku na Husitské teologické fakultě UK a postgraduálně 

filosofii na Pedagogické fakultě UK. V roce 2006 založil obor filosofie na pardubické univerzitě, 

kde také později s Radimem Paloušem inicioval a prosadil zřízení katedry filosofie. Působil jako 

proděkan pro vědu a výzkum na FF UPa. Je autorem či spolu-editorem řady publikací v oblasti 

filosofie výchovy a politického myšlení: O smyslu politiky, Politická filosofie Hannah Arendtové 

(2014), Moderní univerzita: ideál a realita (2015), Česká otázka a dnešní doba (2017) aj. 

 

14. Mgr. Noemi Kuželová  

Data Science Team Leader, Publicis Groupe  

 

Vystudovala jsem MatFyz, nejprve obecnou matematiku, pak jsem se zaměřila na 

pravděpodobnost a statistiku. Během magistra jsem začala pracovat v oboru. Nejdřív po 

nějaký čas jako "studentský otrok" v Deloitte, pak jsem pár let revitalizovala modely na 

výpočet kurzů ve Fortuně. A nyní vedu Data Science tým v mediální agentuře. Ráda si s vámi 

promluvím o lásce k matice, spokojeném životu holky mezi nerdy i nástrahách reality, která 

rozbíjí akademické ideály. 

 

 



   
 

   
 

15. MgA. Jana Jarkovská, Ph.D.  

Jedna z nejvýraznějších českých flétnistek současnosti 

 

Interpretačně spolupracuje s řadou současných skladatelů a skladatelek, jejichž díla často 

premiéruje i nahrává. Soudobé hudbě se věnuje také jako členka orchestru BERG. Po maturitě na 

BiGy studovala na konzervatořích a akademiích v Praze, Stockholmu a Miláně, kde působila 

rovněž jako odborná asistentka. Vystudovala také italianistiku na Filozofické fakultě Univerzity 

Karlovy. V současnosti vyučuje flétnu na Konzervatoři v Teplicích. Koncertovala v Evropě (Paříž, 

Verona, Bonn, Stockholm) i v USA (Boston, New York) a lednu vystoupí jako sólistka s Filharmonií 

Hradec Králové. Kromě hraní příležitostně i píše, nejčastěji pro hudební portál KlasikaPlus.cz. 

 

https://www.instagram.com/jj_flute/ 

https://www.klasikaplus.cz/author/jarkovska/ 

 

16. Ing. Jana Bárta Jacková  

R&D (Research & Development) Technologist – Intersnack a. s. (Bohemia chips, Pom-bar,Chio) 

 

Nikomu asi nemusím představovat značky Bohemia chips, Chio nebo Pom-bar. Mou pracovní 

náplní je využívat znalostí chemie, technologie a legislativy ke zlepšování těchto produktů. 

Vyvíjím nové receptury, zlepšuji vlastnosti produktů a podílím se na tvorbě deklarací (nutričních 

údajů, složení). Většinu pracovní doby trávím přímo ve výrobě, kde testuji například nová 

koření, dělám laboratorní rozbory nebo ochutnávám a vyrábím vzorky, které dále poskytuji ke 

schválení marketingu a celému týmu. Nedílnou součástí mojí práce je komunikace s ostatními 

zeměmi Intersnacku – především Maďarskem, Rumunskem, Chorvatskem či Rakouskem – a s 

tím spojené cestování do těchto zemí. A co by mohlo zaujmout nejvíc? Intersnack má svou 

výrobu také v Hradci Králové, kde se vyrábí křupky či tyčinky. 

 

17. MUDr. Václav Krejčí a Mgr. Anežka Krejčová  

 

Jsme (podle našeho názoru) mladí manželé, kteří se poznali na BIGY. Lékař - anesteziolog a 

intenzivista (ARO) a fyzioterapeutka a nyní studentka medicíny. Nestihli jsme pracovat ve 

Švýcarsku ani v Saudské Arábii (nikdy neříkej nikdy), ale stihli jsme postavit barák a mít tři děti, 

s kterými trávíme téměř veškerý volný čas sportovním lezením různě po Evropě. Už od našeho 

studia na BIGY jsme oba dva věděli, že vysokou školu budeme vybírat z přírodovědného 

spektra. Nicméně opravdické nadšení z toho, jak všecko v přírodě dává smysl, přišlo až později 

na vysoké škole. Rádi bychom vám, kromě představení naší práce a studia, ukázali, kde brát 

inspiraci a chuť pro každodenní ”otravné” hodiny fyziky, chemie či matematiky, ať už budete 

lékaři, biologové, nebo třeba chemici v nějaké firmě. Jsme také připraveni popovídat si o tom, 

jak zvládat běžný rodinný shon, i když se necítíte být, jak zpívá Pokáč, rodinný typ a máte se 

sebou velké plány. 

 

https://www.instagram.com/jj_flute/
https://www.klasikaplus.cz/author/jarkovska/
https://www.klasikaplus.cz/author/jarkovska/


   
 

   
 

18. MgA. Bc. Dominika Jana Hrbková  

Cinematic Designer na Kingdom Come: Deliverance II pro Warhorse Studios  

 

Bigy jsem absolvovala v roce 2011. Následně jsem studovala Teorie a dějiny dramatických 

umění (divadlo, film, televize, rozhlas) na olomoucké UP. Strávila jsem rok na činoherní režii 

na pražské DAMU a magisterské studium jsem absolvovala na brněnské JAMU v oboru 

Audiovizuální tvorba a divadlo. Pracovala jsem pro redakci zpravodajství brněnského studia 

České televize. Natáčela jsem pro festivaly OST-RA-VAR!, Open Air Program Hradec Králové, 

Jazz goes to town a Setkání/Encounter. Stála jsem za kamerou při covidovém streamu Cen 

Thálie 2020. Vytvořila jsem projekce a trailery pro divadelní inscenace Divadla Tramtarie a 

Městského divadla Zlín. Zabývám se natáčením a editací image videí, spotů, trailerů a projekcí. 

Věnuji se i 2D grafice, animacím a fotografování. Momentálně pracuji na dialogových 

sekvencích v celosvětově známé české videohře. Těším se na setkání s Vámi! 

 

19. Ing. Filip Blažek  

Specialista pro hodnocení bezpečnosti úložiště radioaktivních odpadů 

 

Vystudoval Toxikologii a analýzu škodlivin na UHK a následně Výrobu a syntézu léčiv na 

VŠCHT. Má zkušenosti z oblasti mikrobiologické analýzy, organické syntézy léčiv na 

Alzheimerovu chorobu, analýzy léčiv s bisoprololem, výzkumu radiofarmak na léčbu a 

diagnostiku endokrinních nádorů až po regulace a registrace léčiv ve farmaceutickém 

průmyslu. V současnosti se zabývá bezpečností hlubinného úložiště pro vyhořelé jaderné 

palivo. 

 

20. Ing. Jaroslav Javorský  

Head of Marketing Central Europe HUB  

 

Po absolvování Biskupského gymnázia v Hradci Králové jsem vystudoval Vysokou školu 

ekonomickou v Praze. Nyní působím jako ředitel marketingu ve společnosti TotalEnergies, kde 

vedu marketingový tým pro region střední Evropy – Českou republiku, Slovensko a Maďarsko. 

Hlavní náplní mé práce je tvorba a implementace marketingové strategie, spolupráce se sales 

týmy a obchodními partnery, PR a koordinace týmu, který je zodpovědný za všechny 

marketingové aktivity společnosti. 

 

LinkedIn: www.linkedin.com/in/jaroslavjavorsky 

 

21. Mgr. et Mgr. Radka Minaříková   

Psycholožka a KBT terapeutka   

  

Už během studia psychologie na Filozofické fakultě Karlovy univerzity jsem pracovně působila 

na Lince bezpečí, kde jsem nakonec strávila více než 10 let. Mým snem a cílem bylo jednou mít 

http://www.linkedin.com/in/jaroslavjavorsky
http://www.linkedin.com/in/jaroslavjavorsky


   
 

   
 

svou vlastní praxi a věnovat se terapii. Má profesní cesta vedla přes školství (jako školní 

psycholožka a psycholožka v SPC) a fakultní nemocnici (psycholožka na neurologii). Dnes se v 

rámci své praxe naplno věnuji kognitivně-behaviorální terapii (KBT) a díky ní pomáhám lidem s 

nejrůznějšími obtížemi. Srdečně vás zvu na popovídání si tom, jak se psychologem stát a jaké 

kariérní možnosti vystudovaný psycholog má. Řekneme si také, jaký je rozdíl mezi 

psychologem, psychoterapeutem a psychiatrem a co je třeba udělat pro to, aby se kterékoliv z 

těchto profesí člověk mohl věnovat. Těším se na setkání s vámi. 

 

22. Iva Vokurková 

Editorka vysílání Českého rozhlasu Plus  

 

Poslední tři a půl roku se věnuje rozhlasové novinařině v Českém rozhlase. Nejprve točila 

reportáže a dělala živé vstupy ze sociální oblasti, od ledna připravuje vysílání (a nově taky 

podcastovou minisérii Chyba systému Slovensko) na stanici mluveného slova ČRo Plus. Roky 

na mateřské strávila v Paříži, odkud psala články a rozhovory pro různé české časopisy (Téma, 

Pátek LN, Reportér, Respekt, Kondice, Vlasta, Glanc), předtím pracovala v časopise Týden, 

ještě předtím v tiskové agentuře Mediafax a zpravodajské televizi Z1. Pro ČT kdysi dávno 

připravovala a moderovala pořad A Phrase a Day. Vystudovala anglistiku, amerikanistiku a 

švédštinu na FF UK. 

 

23. Mgr. Lada Cozlová  

Právník expert, vedoucí právního týmu ČSOB Pojišťovna, a. s., člen holdingu ČSOB 

 

Absolventka Právnické fakulty Univerzity Karlovy v Praze (1997) obor Právo a právní věda (se 

státní zkouškou i z Finančního práva) 

• celé dosavadní pracovní působení ve finančním sektoru, 25 let ve finanční skupině ČSOB  

• poskytování komplexních právních služeb a právní podpory v rámci finanční skupiny, 

zejména v rámci ČSOB Pojišťovny (jednání za ČSOB Pojišťovnu ve všech právních věcech, vůči 

všem orgánem veřejné správy, dohledovým orgánům a komerčním subjektům; zastupování 

ČSOB Pojišťovny v soudních a jiných řízeních, zajišťování veškeré nesporové právní agendy 

obchodní společnosti)  

• v letech 2002 až 2006 člen dozorčí rady ČSOB Pojišťovny  

• člen pracovních skupin České asociace pojišťoven (aktivní účast na řešení právních otz. a 

tvorbě sektorové legislativy) 

 

24. doc. MUDr. Tomáš Česák, Ph.D.  

Přednosta neurochirurgie Fakultní nemocnice Hradec Králové  

 

Absolvoval v letech 1980 – 1984 Lepařovo gymnázium v Jičíně, po ukončení studia na Lékařské 

fakultě Univerzity Palackého v Olomouci (1984-1990) pracoval na neurologickém oddělení 

Oblastní nemocnice Náchod. Od roku 1994 působí ve Fakultní nemocnici Hradec Králové na 



   
 

   
 

neurochirurgické klinice. Vědecký titul Ph.D. získal v r. 2009, habilitoval v roce 2019, v roce 

2019 se stal přednostou neurochirurgické kliniky. Absolvoval řadu studijních pobytů v 
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